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PvdD 1 Bij de vorige PS vergadering kregen we de toezegging dat 
er ook gekeken zou worden of vluchtelingen met 
huisdieren ook welkom waren in het provinciehuis. Omdat 
er een tekort is aan opvangplekken waar mensen die 
gevlucht zijn met hun dier terecht kunnen. In deze 
statenbrief lezen we hier echter (nog) niks over terug. Wat 
is hier de status van?

Het klopt dat u niets leest over die toezegging. Het feit dat deze 
Statenbrief verzonden is de dag voor de PS vergadering en een dag 
voor de toezegging is gedaan, is hier mede debet aan. Ons pand is 
echter niet geschikt voor de opvang van huisdieren.
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